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OBEC LIPTOVSKÁ  TEPLIČKA, OBECNÝ  ÚRAD, UL. Š.GARAJA 398/16 

059 40 LIPTOVSKÁ TEPLIČKA 

 

 

Z Á P I S N I C A 
 

         Liptovská Teplička, dňa 

         04.12.2024 

 
Napísaná v priebehu XVIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa  

04.12.2024 v miestnosti  zasadačka obecného úradu  

 

Prítomní: 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:     viď prezenčná listina 

 

Ospravedlnení poslanci: Ing. Juraj Smolár 

Neospravedlnení poslanci:  

 

Ostatní prítomní: 

 

 Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že 

všetci poslanci Obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje, 

že z celkového počtu 9 poslancov Obecného zastupiteľstva je prítomných 8 poslancov, teda 

zasadanie Obecného zastupiteľstva je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom 

zriadení uznášania schopné. 

 

Overovateľov zápisnice menuje 

 

 

l. Peter Géci        2. Jaroslav Géci 

   

P r o g r a m : 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 

5. Interpelácie poslancov 

6. VZN č. 5/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

7. VZN č. 6/2024 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2023 o určení výšky príspevku na 

činnosť školy a školského zariadenia a výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Liptovská Teplička 

8. Správa audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023 

9. Zverenie majetku do správy školy  
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10. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na roky 2025-2027 

11. Rozpočet obce na rok 2025 

12. Rozpočtové opatrenie č. 11/2024 

13. Kalendárny plán zasadnutí OcZ na r. 2025 

14.  Rôzne: 

- Predaj pozemkov – Marek Puška, Nikolas Puška 

- Nájomný byt  

- Výpožička nehnuteľného majetku – všeobecný lekár, urológ 

- Prehľad projektov v roku 2024 

- Ďakovné listy: Odovzdanie poďakovaní za prácu a prínos v prospech obce 

 

k bodu l  

Starostu obce Mgr. Slavomír Kopáč privítal všetkých prítomných na zasadnutí OcZ. 

 

k bodu 2  

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Peter Géci, Jaroslav Géci. 

Za zapisovateľku Martina Milanová. 

Za návrhovú komisiu zvolení poslanci: Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

Starosta obce predniesol program rokovania OcZ, ktorý bol jednohlasne schválený. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

Následne po schválení programu rokovania boli poslanci vyzvaní k doplneniu bodov 

programu. Program nebol doplnený. 

 

k bodu 3 

OcZ vzalo na vedomie 
Správu o vykonaných kontrolách k 31.10.2024 (viď. príloha č. 1), ktorú predložil Ing. Ľudovít 

Budzák. Bola vykonaná kontrola uznesení prijatých OcZ v Liptovskej Tepličke k 31.10.2024. 

Ďalšou kontrolou bola kontrola dodržiavania VZN a interných predpisov obce pri správe dane 

z ubytovania, plnenie rozpočtovaných príjmov obce. Výber dane za ubytovanie 

v kontrolovanom období bol hodnotený ako efektívny a účinný, na základe kontrolných 

zistení hlavný kontrolór obce skonštatoval, že niektoré postupy pri správe dane za ubytovanie 

neboli vykonávané správne a v zmysle kontrolných zistení boli doporučené 4 opatrenia na ich 
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odstránenie. V závere správy odporučil poslancom zobrať správu o vykonaných kontrolách na 

vedomie. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 4  

OcZ schválilo 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2025 (viď. príloha č. 2)  

O 16:12 hod. príchod riaditeľky školy Mgr. Melánie Sopkovej a ekonómky školy p. Moniky 

Greksovej. 

Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Anna Štrbková. Žiadala hlavného kontrolóra 

o vysvetlenie kontroly – vedenie evidencie podnetov a plnenie úloh zodpovednej osoby na 

účely zák. č. 54/2019 Z.z. o ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti. 

Odpoveď kontrolór:  

Každý zamestnanec má právo, keď sa dozvie o nejakej korupčnej činnosti vedúceho 

zamestnanca (medzi vedúcich zamestnancov patrí: štatutár obce, prednosta, hlavný kontrolór), 

oznámiť to. Podnety môžu dávať aj dodávatelia poskytujúci služby pre obce. Oznamujú to 

v zmysle smernice hlavnému kontrolórovi, ktorý posúdi danú vec a pokiaľ sa jedná, že 

dochádza k trestnému činu, odstupuje sa to orgánom činným v trestnom konaní. 

Poslankyňa Štrbková ďalej navrhla do plánu kontrol hlavného kontrolóra obce, kontrolu 

plnenia VZN obce, konkrétne parkovanie. 

Odpoveď kontrolór: 

K tomu je prokurátorské uznesenie z Liptovského Mikuláša, kde prokurátor, jasne hovorí, že 

tieto veci neprislúchajú kontrole ani poslancom, ani hlavnému kontrolórovi. V tomto smere 

môže zasahovať polícia aj na základe oznámenia občanov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 5 

Interpelácie: 

Poslanec Pavel Marušin: 

Predniesol podnet od obyvateľov bývajúcich pod základnou školou.                                       

Otázka je, kto bude udržiavať priestor medzi novo vystaveným oplotením školy a plotom 

občanov bývajúcich pod školou. Vzhľadom k tomu, že ide o  pozemok medzi plotmi a je k 

nemu znemožnený prístup. Je to pozemok vedľa multifunkčného ihriska. Pozemok je značne 

zaburinený a bolo by vhodné vytvoriť k nemu vstup.  Zároveň sa pýtal,  kto je majiteľom 

týchto pozemkov. 
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Odpoveď prednosta: 

O údržbu uvedeného priestoru sa bude starať škola, je v ich správe. Je tam pripravený vstup, 

odmontovaním jednej plotovej časti, po ktorom sa dá vstúpiť na pozemok. Toho času nebol 

udržiavaný, pretože po vykonaní vodozádržných opatrení bolo potrebné počkať, aby 

nedochádzalo ku zosuvu svahu. Plot bol realizovaný tiež v určitej vzdialenosti od svahu práve 

z dôvodu, aby do tohto priestoru nevstupovali ľudia a nedochádzalo ku zosuvu svahu. 

 

Poslankyňa Anna Štrbková: 

Otázka č. 1: Zaujíma ma koľko domácnosti platí paušálny poplatok za komunálny odpad?  

 

Odpoveď prednosta:  

Všetky domácnosti podľa platného VZN platia paušálny poplatok - podľa zákona 582/2004 

nemôžeme mať paušálny a zároveň množstvový vážený zber pre FO v jednej obci. 

 
Otázka č. 2: Koľko domácnosti využíva množstvový zber?  

Odpoveď prednosta:  

Množstevný zber podľa VZN len podnikatelia. 

 

Otázka č. 3: Týka sa to 1000 l nádob na odpad,  ktoré sú umiestnené na ul. Teplická, pri 

cintoríne, pri zdravotnom stredisku...?  

Odpoveď prednosta:  

Ul. Teplická kontajnery - obyvatelia Kufajky (odpad tam nosia aj obyvatelia obce) nakoľko 

nemajú kukanádoby. Vyrubuje sa im paušálny poplatok na osobu a rok. Pri cintoríne - ide do 

nákladov obce. Pri zdrav. stredisku je pre nájomcov bytov - tiež sa im vyrubuje paušálny 

poplatok. 

 

Otázka č. 4: Aká je výška nedoplatkov za KO?  

Odpoveď prednosta:  

Nedoplatok za KO 2024 k 30.11.2024 je vo výške 21 470,90 €, celková výška nedoplatkov za 

KO k 30.11.2024 je 105 890,50 € 

 

Otázka č. 5: Aká je vymožiteľnosť nedoplatkov?  

Odpoveď prednosta:  

Celková vymožiteľnosť je 45,07 %. 

Priložená tabuľka vymáhania nedoplatkov za 20 rokov. Niektoré nedoplatky sú 

nevymožiteľné – napr. pri dedičskom konaní sa zriekli dedičstva, osobný bankrot, v hmotnej 

núdzi. 

Nedoplatky 

        

ROK 

Vyrubený 

poplatok v € 

Nedoplatok k 

31.12.20XX 

Nedoplatok k 

30.11.2024 

vymožiteľnosť 

v % 

2004 14 970,04 1 807,74 287,29 84,11 

2005 17 544,61 922,02 69,70 92,44 

2006 21 029,61 2 464,25 470,55 80,90 

2007 20 682,94 2 849,64 937,17 67,11 

2008 26 598,50 3 877,25 1 300,13 66,47 
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2009 29 312,73 4 530,51 890,63 80,34 

2010 27 717,80 5 240 1 133,50 78,37 

2011 29 199  5 013,40 2 095,38 58,20 

2012 29 332 5 927 2 516,89 57,54 

2013 28 120,70 6 526,20 2 597,90 60,19 

2014 28 537,70 7 883,03 2 884 63,42 

2015 28 312,80 7 372,70 3 216,94 56,37 

2016 32 571,30 8 824,60 3 724,10 57,80 

2017 32 549 9 603,69 4 338,36 54,83 

2018 33  196,30 9 743,30 4 769,10 51,05 

2019 32521,40 9  156,30 5 052 44,82 

2020 4 9488 14 421,79 8 076,40 44,00 

2021 64 851,30 21 819,30 12 332,46 43,48 

2022 63 460,20 22 765,64 13 225,30 41,91 

2023 63 581,20 20 570,70 14 501,80 29,50 

2024 62 612,10   21 470,90   

Spolu 736 189,23 171 319,06 105 890,50 38,19 

  

192 789,96 105 890,50 45,07⁒ 

 

 

Otázka č. 6: Ako je to s odpadom z cintorína?  

Odpoveď prednosta:  

Odpad z cintorína ide do nákladov obce. Vybrané poplatky nepokrývajú náklady na odpady. 

 

Otázka č. 7: Využívame kamerový systém na stotožnenie osôb, ktoré skladujú odpad okolo 

kontajneroviska?  

Odpoveď prednosta: 

Áno, pri kontajnerovisku pri Kufajke, inde nie je. Aj pri Kufajke je to však obmedzené a dané 

kvalitou obrazu z kamier, ktorá je už v súčasnosti nevyhovujúca. 

 

Otázka č. 8: Sú tieto osoby sankcionované?  

Odpoveď prednosta:  

Ak odpad dávajú ku kontajnerovisku, sú zasielané upozornenia. Sankcie len za vytváranie 

nelegálnych skládok. Pri identifikácii osôb sú tieto osoby upozornené členmi MOaPS a odpad 

musia na vlastné náklady odpratať. 

 

Otázka č. 9: Je možné zverejniť zoznam dlžníkov na stránke obce?  

Odpoveď prednosta:  

Zverejňovania zoznamu daňových dlžníkov upravuje zákon č. 563/2009 Z. z. v o správe daní 

(daňový poriadok) v platnom znení (ďalej len „Daňový poriadok“). 

Podľa § 52 ods. 2 písm. a) Daňového poriadku správca dane, ktorým je obec, môže zverejniť 

zoznam daňových dlžníkov podľa stavu k 31. decembru predchádzajúceho roka, u ktorých 

úhrnná výška daňových nedoplatkov presiahla u fyzickej osoby 160 eur a u právnickej 

osoby 1 600 eur.   
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Zoznam daňových dlžníkov je obec oprávnená v súlade s § 52 ods. 4 Daňového 

poriadku zverejniť v prvom polroku bežného roka, a to na svojom webovom sídle alebo na 

mieste obvyklom na oznamovanie informácií obcou. 

Zoznamy daňových dlžníkov je obec oprávnená zverejňovať po celý rok a aktualizujú sa vždy 

v priebehu prvého polroka bežného roka podľa stavu k 31. decembru predchádzajúceho roka. 

 

Otázka č. 10: Ako sa rieši odstránenie nepojazdných OMV na parkovisku a verejných 

priestranstvách? 

Odpoveď prednosta:  

Odstránenie vrakov sa rieši v zmysle § 67 ods. 1, ods. 3 zákona č. 79/2015 Z.z. o odpadoch 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Ak je vozidlo považované za vrak, teda v prípade, 

že sa stalo odpadom – to znamená, ak stojí na verejnom priestranstve a svojim vzhľadom 

narúša estetiku okolia, ohrozuje životné prostredie alebo nemá tabuľky s evidenčným číslom. 

Majiteľ auta má v takomto prípade povinnosť zabezpečiť na vlastné náklady jeho odstránenie.  

Prvým krokom je výzva na odstránenie starého vozidla, ktorá sa umiestni na vrak a v prípade, 

že je známe kto je jeho majiteľom, doručí sa aj vlastníkovi vozidla. Držiteľ vozidla je 

vyzvaný, aby do 60 dní vozidlo z verejného priestranstva odstránil sám. Ak po uplynutí 60 dní 

od výzvy držiteľ vozidla nevykoná nápravu, obec odstráni a následne umiestni takéto vozidlo 

na určené parkovisko. Obec Liptovská Teplička nemá určené parkovisko a doposiaľ bolo 

vždy vozidlo odstránené jeho držiteľom. 

 

Podnet č. 11: Zaslať výzvu (upozornenie) občanom, ktorí majú vyvedené zvody dažďovej 

vody na chodníky alebo miestnu komunikáciu, aby ich odstránili a vyviedli na vlastný 

pozemok....(Chovan, Suchárek, obyvatelia Kufajky) 

Odpoveď prednosta:  

Stavebný úrad v predchádzajúcom zimnom období  na základe podaní občanov vykonal na 

ulici Úzka štátny stavebný dohľad, v ktorom sa sťažovateľ domáhal odstránenia smerovania 

dažďových zvodov zo striech objektov rodinných domov na obecný chodník, ktorý vplyvom 

ochladenia následne zamŕza. Výsledkom miestneho šetrenia bola výzva zo ŠSD s určením 

lehoty na odstránenie nežiadúceho stavu. V súvislosti s hore uvedenou problematikou boli 

pravidelne upozorňovaní aj ostatní obyvatelia ulice Úzka, či už telefonicky alebo osobne na 

miestnom šetrení. Zároveň sa problematikou v danom mieste zaoberali aj ostatní pracovníci 

úradu s možným hľadaním riešenia v danej oblasti, a teda budúcim možným vybudovaním 

dažďovej kanalizácie so zaústením do existujúcej dažďovej kanalizácie, čím by Obec bola 

nápomocná pri odstránení nežiaduceho stavu v lokalite na ulici Úzkej. Zároveň obec 

pravidelne upozorňuje a bude v tom aj v budúcnosti pokračovať v upozorňovaní občanov 

(robíme to na pravidelnej báze, resp. rozhlas, SMS atď...), aby dodržovali VZN Obce Lipt. 

Teplička č. 1/2017 o verejnom poriadku na území obce a to čl. 9 ods. 1 písm. d). V súvislosti 

s hore uvedeným, ak prijmeme konkrétne podanie v danej veci, bezodkladne konáme v súlade 

so zákonom.  

 

Poslankyňa Bc. Renáta Mezovská: 

Otázka č.1: Na jar tohto roku sme sa bavili o tom, že na ulici za p. Chovanom sa vybuduje 

zberný kanál na dažďovú vodu, aby nedochádzalo k ľadovej ploche na ceste. Keďže sa blíži 

zima kanál je nevybudovaný a problém s ľadom na ceste bude opäť.... 

Odpoveď prednosta: Tak ako bolo uvedené pri interpelácii pani Štrbkovej. 
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Otázka č.2: Ako pokračujú rokovania na rekonštrukciu vodovodu na ul. Drevárskej a 

Uhlárovej, každú chvíľu je porucha, diery na ceste, výtlky.  

Odpoveď prednosta: 

Rokovania s vodárňami prebiehajú na úrovni starostu obce. Vodárne majú finančné 

prostriedky iba na údržbu a opravu, nemajú vyčlenené kapitálové výdavky na kompletnú 

rekonštrukciu. Zároveň prebiehajú rokovania s cieľom vybudovania vodovodnej siete v novej 

plánovanej lokalite (Koliesko). V súčasnosti vodárne investujú do rekonštrukcií vodovodnej 

siete v obci Veľká Lomnica a Štrbské Pleso. 

 

Otázka č.3: Robilo sa v poslednom období u nás v obci meranie smogu? Začína sa 

vykurovacia sezóna a tým aj zvýšená hladina smogu a nástup ochorení spojených s týmto 

problémom. 

 

Odpoveď prednosta: 

Obec nevykonáva meranie smogu. Nemá na to kapacity, odborne spôsobilú osobu a ani 

prístroje. 

Hodnotenie kvality ovzdušia vykonáva Slovenský hydrometeorologický ústav, ako 

ministerstvom poverená organizácia, zisťovaním úrovne znečistenia ovzdušia použitím metód 

merania, výpočtu (modelovania), predpovedania alebo odhadu. Závery hodnotenia kvality 

ovzdušia sú zverejnené každoročne v správe o kvalite ovzdušia. 

Link: https://www.shmu.sk/sk/?page=1&id=oko_roc_s 

Na účel monitorovania kvality ovzdušia je zriadená národná monitorovacia sieť kvality 

ovzdušia, ktorú prevádzkuje SHMÚ.  

Link: https://www.shmu.sk/sk/?page=1&id=oko_monit_siet 

Uvedené údaje poskytujú prehľad o lokalitách, nie konkrétne o obci Liptovská Teplička. 

Poslanec Peter Géci: 
Otázka č. 1: Ako je obec pripravená na opätovný určite problémový stav parkovania občanov 

Kufajky počas zimného obdobia a tým blokovania voľného prejazdu, či už techniky na 

odhŕňanie, alebo samozrejme vôbec bezpečného výjazdu z dvorov rodinných domov občanov, 

ktorí tam bývajú? 

Sú oboznámení majitelia vozidiel z tejto časti obce o plánovanom záchytnom parkovisku 

počas zimy? Aké opatrenia budú obcou navrhnuté, aby sa tomuto predišlo?  

 

Odpoveď prednosta:  

Obec pripravila plochu nachádzajúcu sa pri vjazde do obce (budúce komunitné centrum), kde 

majú možnosť občania zaparkovať svoje vozidlá. O uvedenej možnosti informujú občanov 

zamestnanci obce, členovia miestnej občianskej a preventívnej služby ako aj zamestnankyne 

terénnej sociálnej práce. Starosta bol v kontakte s Políciou SR, kde rokovali o prítomnosti 

hliadok PZ, tak, aby sa eliminovalo parkovanie na zakázaných miestach. 

 

Otázka č. 2: Bude obec upozorňovať aj občanov obce, ktorí parkujú svoje vozidla na uliciach 

v obci, a tým bránia bezpečné odhŕňanie snehu počas zimy, hlavne na  ul. Záhrady vrátane 

slepej ulice pod Grapou, ul. Kobyliarky, ul.Štefana Nahalku? Nebolo by riešenie pravidelné 

hlásenie v rozhlase a formou SMS, MOaPS, že máme VZN o zákaze parkovania vozidiel na 

uliciach počas zimy - VZN 9/2021 § 6 - Úprava parkovania v čase zimnej údržby miestnych 

komunikácií?  

Odpoveď prednosta: 

https://www.shmu.sk/sk/?page=1&id=oko_roc_s
https://www.shmu.sk/sk/?page=1&id=oko_monit_siet
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Obec bude prostredníctvom dostupných komunikačných kanálov upozorňovať občanov, aby 

motorové vozidla parkovali tak, aby nebránili prejazdu techniky zabezpečujúcej zimnú údržbu 

ciest. Bude sa tiež vykonávať pravidelné hlásenie, tak ako sa uvádza v interpelácii. 

 

Otázka č. 3: Občania ulice Pod úbočou sa pýtajú, na koho sa obrátiť so žiadosťou o orezanie 

konárov okolo cesty popod hôrku k zastávke autobusu pri Americkom kríži? Keďže cesta je 

obecná, vieme to riešiť my? 

Odpoveď prednosta: 

V minulosti vykonávali orez konárov v uvedenej lokalite štátne lesy. Obec osloví štátne lesy 

a dohodne ďalší postup. 

 

Poslanec Ing. Juraj Smolár: Interpelácie prečítal starosta obce: 

Otázka č. 1: Opakovane som sa ako poslanec zaujímal o vybudovanie malej odstavnej plochy 

na ul. Š. NAHALKU pred RD. 143/54. 

Najmä v zimnom období je problém pri údržbe ciest obchádzať na ceste odstavený autobus. 

Je v pláne na tomto obecnom pozemku realizovať aspoň nejakú spevnenú plochu? 

 

Odpoveď prednosta:  

Obec má v pláne vybudovať uvedenú odstavnú plochu, avšak s prihliadnutím na svoje 

možnosti. V predchádzajúcom období boli realizované iné aktivity. 

 

Otázka č. 2: Obec zisťovala možnosti uzávery cesty v správe PSK medzi Vikartovcami a 

Lipt. Tepličkou v zimnom období pre vozidla s dĺžkou 6m a viac na úrade PSK.  

Bolo mi naposledy odpovedané, že PSK prehodnotí požiadavku a vydá stanovisko.   

V akom štádiu je táto požiadavka a či sa cesta v nadchádzajúcom období plánuje pre vozidlá s 

dĺžkou nad 6m nejak uzatvárať.  

 

Odpoveď prednosta: 

Starosta obce opakovane rokoval so zodpovednými pracovníkmi PSK, doposiaľ nemáme 

informáciu, že v zimnom období sa budú robiť nejaké obmedzenia. Obec nemá kompetenciu 

rozhodnúť o uvedenom riešení.  

 

Poslanec Patrik Bachleda: 

Otázka č. 1: Ako a či ide obec ďalej pokračovať v príprave výstavby rodinných domov v 

lokalite pri Dome nádeje a Koliesko. Časovo kedy by sa dalo stavať? Mali ste to poslanci v 

programe pred voľbami. 

 

Odpoveď prednosta:  

Obec pokračuje v rokovaniach o výkupe pozemkov v lokalite Koliesko za účelom výstavby 

budúcej cesty. V súvislosti so ZMENAMI A DOPLNKAMI č. 3 ÚZEMNÉHO PLÁNU 

OBCE LIPTOVSKÁ TEPLIČKA schválenými Obecným zastupiteľstvom v Liptovskej 

Tepličke uzn. č.59/8/2024 zo dňa 9. 8. 2024 bola zapracovaná zmena lokality č. 8 ktorou sa 

zmenila poľnohospodárska plocha (plocha ornej pôdy) v súčasnom znení na plochy pre 

rodinné domy a zastavené plochy a nádvoria v návrhu, kde sa pre uvedené lokality navrhuje 

zrušiť ochranné pásmo cintorína. Odporúčaná veľkosť zastavanej plochy rodinnými domami 

je do 180 m2. Odporúčaná výška stavieb do 8,0 m. Výstavbu hlavných objektov situovať tak, 

aby rešpektovala platné právne predpisy a sa nerozširovala do okolitej krajiny. Kde sa počíta s 

dopravným napojením lokality výjazdmi na miestnu cestu na ul. Bory s napojením na cestu 
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tretej triedy. Počíta sa s vybudovaním technickej infraštruktúry, ktorá bude riešená napojením 

lokality na obecný vodovod a kanalizáciu, ktorá bude napojená na kanalizačný zberač 

s vyústením do obecnej ČOV. Elektrickou energiou bude lokalita zásobovaná sústavou NN 

elektro rozvodov z  transformovne. Na vybudovanie technickej infraštruktúry hore uvedenej 

lokality je potrebné prejsť samostatnými legislatívnymi povoľovacími procesmi, ktoré budú 

určovať priestorové regulatívy budúcich stavieb, ich osadenia, ich detailné prepočítanie 

bilancie potrieb a množstiev. Napr. bilancie potreby pitnej vody, priemerné denné potreby 

vody, z toho sa odvádza bilancia odtoku splaškových vôd, ich napojenia na elektrickú sústavu 

s možným odberom v kW, resp. plynofikáciu. Ešte pred samotnými konaniami je potrebné 

vysporiadať pozemky pod budúcou plánovanou miestnou komunikáciou.  

Po splnení uvedených podmienok v uvedenej lokalite bude možné, aby záujemcovia 

o výstavbu začali s realizáciou. Obec nevie určiť časovo, kedy to bude reálne. 

 

Otázka č. 2: Vie obec prinútiť, aby si dali do poriadku zvody dažďovej vody?  V zimnom 

období cez deň sa topí sneh, cez noc zamrzne, vzniká ľad na miestach, kde voda zo striech 

tečie na cesty a chodníky. 

 

Odpoveď prednosta: 

Viď. odpoveď p. Štrbkovej 

 

k bodu 6 

OcZ schválilo 

VZN č. 5/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady (viď. príloha č. 3) 

V zmysle zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov obec predložila na rokovanie 

Obecného zastupiteľstva návrh Všeobecne záväzného nariadenia o miestnych daniach s 

účinnosťou od 1.1.2025.  

Obec predložila návrh VZN o miestnych daniach, kde v druhej časti pre daň z nehnuteľnosti 

sú v § 4 Sadzba dane, upravené ročné sadzby dane v súlade so zákonom. 

V piatej časti Daň za ubytovanie na základe odporúčania hlavného kontrolóra obce  v §15 

ods. 3 úprava odseku v súlade so zákonom. Navrhujeme doplnenie §15 bod 5 a v § 16  

doplnenie ods. 1 o písm. c) a d) pre efektívnejší výber dane z ubytovania.  

V obci Liptovská Teplička je v zmysle VZN č. 4/2023 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, § 24 Sadzba a určenie poplatku, 

ods. 1 určená sadzba poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na obdobie 

jedného kalendárneho roka je vo výške 30,00 eur za osobu a rok, t. j. 0,0,0822 eura za osobu 

a kalendárny deň a v ods. 2 sadzba poplatku pre poplatníkov, ktorí využívajú množstvový 

zber komunálneho odpadu je vo výške 7,65 eur za 110 l nádobu /t.j. 0,0695 eura na jeden liter 

komunálnych odpadov/. 

Na základe zaslanej dôvodovej správy zaslanej spoločnosťou Brantner Poprad, s.r.o obec 

pôvodne navrhovala zvýšenie poplatku za komunálny odpad na 40,00 eur za osobu a rok, t. j. 

0,1096 eura za osobu a kalendárny deň a pre poplatníkov, ktorí využívajú množstvový zber 

komunálneho odpadu na 9,95 eur za 110 l nádobu/ t.j. 0,0905 eura za jeden liter komunálnych 

odpadov/. 

Vzhľadom na skutočnosť, že dňa 07.11.2024 vláda SR rozhodla, že zvýšenie poplatkov za 

skládkovanie z dôvodu potreby ich úpravy od 1. januára platiť nebude a odkladá sa o dva roky 

navrhujeme, zvýšenie poplatku za komunálne odpady znížiť oproti pôvodne navrhovanému 
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zvýšeniu na sumu 35 € , t. j. 0,0959 eura za osobu a kalendárny deň a pre poplatníkov, ktorí 

využívajú množstvový zber komunálneho odpadu na 8,80 eur za 110 l nádobu /t.j. 0,08 eura 

za jeden liter komunálnych odpadov/ s tým, že v tomto zvýšení sú kalkulované náklady obce 

bez nákladov na úpravu odpadov pred ich skládkovaním. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 7 

OcZ schválilo 

VZN č. 6/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2023 o určení výšky príspevku na činnosť 

školy a školského zariadenia a výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 

a školských zariadení so sídlom na území obce Liptovská Teplička (viď. príloha č. 4) 

Na základe žiadosti ZŠ s MŠ Štefana Náhalku zo dňa 13.11.2024, v ktorej škola žiadala 

zmenu VZN o určení výšky dotácie na 1 dieťa v CVČ - navýšenie z 95,00 eur na 105,00 eur, 

dôvodom je navýšenie úväzku koordinátora CVČ, z dôvodu zvýšenia náročnosti pracovnej 

náplne a materiálneho zabezpečenia pravidelných, nepravidelných a prázdninových činností 

CVČ. 

Zmena výšky dotácie na 1 potencionálneho stravníka, žiaka ZŠ - zníženie z 390 na 290 eur 

a určiť osobitnú výšku na 1 potencionálneho stravníka, dieťa MŠ na 267 eur. Dôvodom 

zníženia  je zníženie cien energií. 

Zmena výšky dotácie na 1 dieťa v ŠKD - zníženie z 1600 na 1300 eur, dôvodom je zníženie 

počtu zamestnancov ŠKD a zníženie cien energií. 

Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Anna Štrbková: 

V predchádzajúcom VZN nebola suma na potencionálneho stravníka, dieťa MŠ, tým, že 

škôlky prešli pod financovanie štátu, niečo sa tam mení? 

Odpoveď riaditeľka školy: 

Nariadenie vlády, ktoré hovorí o koeficiente školských zariadení, tak tam je len potencionálny 

stravník. Vzhľadom k tomu, že ekonómka školy bola na školení a aj keď ešte nie je nariadenie 

č. 668 novelizované, ale je predpoklad, že tam bude zahrnuté aj dieťa MŠ, preto škola 

navrhla, aby to bolo upravené aj vo VZN. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 8 

OcZ vzalo na vedomie 



11 

 

Správu audítora k individuálnej účtovnej závierke za rok 2023, ktorá bola poslancom zaslaná 

v pracovných materiáloch pred zasadnutím Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 9  

OcZ schválilo 

Zverenie majetku do správy školy 

a) Zvýšenie hodnoty stavby multifunkčnej haly o sumu 23 817,91 € 

b) Rekonštrukciu kúrenia ZŠ, realizovanú v rámci projektu „Rekonštrukcia kúrenia 

Základnej školy a Materskej školy v Liptovskej Tepličke s využitím obnoviteľných 

zdrojov energie v hodnote 546 526,06 €“. 

c) Športové vybavenie multifunkčnej haly v hodnote 83 197,52 € 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 10 

OcZ vzalo na vedomie 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na roku 2025 – 2027(viď. 

príloha č. 5) 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 11 

OcZ schválilo 

Rozpočet obce na rok 2025 so zapracovanými zmenami v návrhu rozpočtu, ktoré navrhol 

poslanec Peter Géci na základe schváleného VZN č. 5/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, kde potom dôjde k zníženiu 

v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu o sumu 11 590 eur. (viď. príloha č. 6) 

OcZ vzalo na vedomie 
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Návrh rozpočtu na roky 2026-2027 

OcZ schválilo 

čerpanie prostriedkov z rezervného fondu vo výške 168 000 € na nákup pozemkov. 

 

Starosta obce poďakovalo ekonómke Mgr. Anne Ivanovej, prednostovi, poslancom, riaditeľke 

školy a ekonómke školy, s ktorou sa zároveň aj rozlúčil a poďakoval jej za doterajšiu prácu. 

Pani riaditeľka a pani ekonómka po tomto bode programu o 17:26 hod. odišli z OcZ. 

 

k bodu 12 

OcZ schválilo 

Rozpočtové opatrenie č. 11/2024, ktoré predniesla ekonómka obce Mgr. Ivanová. (viď. 

príloha č. 7) 

Do rozpravy sa zapojila poslankyňa Mgr. Jana Smolárová otázkou, prečo odišla 1 

opatrovateľka a či sa to dopredu nedalo nejak ošetriť. 

Ekonómka odpovedá: 

S odchodným sa počítalo až v novom rozpočte. Klientka však požiadala o ukončenie 

poskytovania opatrovateľskej služby k 30.11.2024. Opatrovateľka avizovala odchod do 

dôchodku, ale k 31.12.2024. Nakoľko bola služba zo strany klienta ukončená mesiac skôr, 

sme povinní opatrovateľke vyplatiť odchodné v mesiaci december.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 13 

OcZ prerokovalo 
Kalendárny plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2025(viď. príloha č. 8) 

OcZ presunulo 

Jednanie o pláne zasadnutí OcZ do ďalšieho OcZ 22.01.2025 na základe žiadosti poslankyne 

Bc. Renáty Mezovskej, ktorej plán zasadnutí pracovne nevyhovuje ani v jednom plánovanom 

termíne. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

k bodu 14 

OcZ vzalo na vedomie 
Správu komisie výstavby a životného prostredia, ktorú prečítal prednosta obce  
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k žiadosti Mareka Pušku bytom Teplická 670/88, 059 40 Liptovská Teplička o  kúpu časti 

pozemku parcely registra KN-C č. 1994/3 o výmere 425 m2 z celkovej výmery 1982 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, vedené na Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom 

odbore, na LV č. 1, vo vlastníctve obce Liptovská Teplička v spoluvlastníckom podiele 1/1, 

nachádzajúce sa v k. ú. Liptovská Teplička, 

Komisia po miestnej obhliadke uvedeného pozemku navrhuje vypracovať geometrický plán, 

nakoľko cez predmetný pozemok vedie cesta, ktorá zaberá približne polovicu výmery 

pozemku, nachádza sa tam transformátor a je potrebné dodržať ochranné pásmo. O využití 

pozemku sa bude rozhodovať po vyčíslení zostatkovej výmery. 

OcZ poverilo 

obec Liptovská Teplička spracovať správu ku možnosti výstavby v danej lokalite 

s prihliadnutím na vypracovaný geometrický plán a správu o výsledku predložiť na 

nasledujúcom obecnom zastupiteľstve. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

OcZ vzalo na vedomie 
Správu komisie výstavby a životného prostredia, ktorú prečítal prednosta obce 

k žiadosti Nikolasa Pušku bytom Teplická 728/82, 059 40 Liptovská Teplička o  kúpu časti 

pozemku parcely registra KN-C č. 1994/3 o výmere 425 m2 z celkovej výmery 1982 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, vedené na Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom 

odbore, na LV č. 1, vo vlastníctve obce Liptovská Teplička v spoluvlastníckom podiele 1/1, 

nachádzajúce sa v k. ú. Liptovská Teplička, 

Komisia po miestnej obhliadke uvedeného pozemku navrhuje vypracovať geometrický plán, 

nakoľko cez predmetný pozemok vedie cesta, ktorá zaberá približne polovicu výmery 

pozemku, nachádza sa tam transformátor a je potrebné dodržať ochranné pásmo. O využití 

pozemku sa bude rozhodovať po vyčíslení zostatkovej výmery. 

OcZ poverilo 

obec Liptovská Teplička spracovať správu ku možnosti výstavby v danej lokalite 

s prihliadnutím na vypracovaný geometrický plán a správu o výsledku predložiť na 

nasledujúcom obecnom zastupiteľstve. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

OcZ schválilo 
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Na základe zápisnice Komisie pre rozvoj a sociálnu politiku, ktorej členovia dali jednohlasný 

súhlas, ako nájomníka obecného bytu č. 7 nachádzajúceho sa na 1. poschodí bytového domu, 

pozostávajúceho z jednej obytnej miestností a príslušenstva, o výmere podlahovej plochy 

37,74 m2 a spoluvlastníckym podielom v pomere 3774/82130 na spoločných častiach, 

spoločných zariadeniach a na príslušenstve bytového domu nachádzajúcom sa na pozemku 

KNC č. 2478 v k.ú. Liptovská Teplička zapísané na LV č.2465 na dobu určitú tri roky, so 

začiatkom nájmu od 01.01.2025 za nájomných podmienok určených uznesením č. 42/2016 

bod, b a c, zo dňa 20.05.2016:  

- pani Vieru Vernarecovú, trvalo bytom Liptovská Teplička 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

OcZ schválilo 

uzatvorenie zmluvy o výpožičke nehnuteľného majetku v priestoroch zdravotného strediska 

obce v zmysle čl. 17 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Liptovská Teplička 

so: 

- spol. KRYPTOMED, s.r.o. v zastúpení MUDr. Adam Vojtek, konateľ – ambulancia 

všeobecného lekára pre dospelých, so sídlom Teplická 2194/8, 058 01 Poprad, IČO: 

53552555,  

na dobu určitú, jeden deň v týždni, od 01.01.2025 do 31.12.2027. 

Predmetom   výpožičky   sú   nebytové   priestory   o výmere 80m2 v budove vo vlastníctve  

obce nachádzajúcej sa v k. ú. obce Liptovská Teplička na parcele č. 2478, súpisné číslo 545 

na ul. Teplickej, zapísaná na LV č. 1, vedenom na Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom 

odbore. 

Účelom výpožičky je užívanie predmetu výpožičky za účelom poskytovania zdravotnej 

starostlivosti. 

Obec Liptovská Teplička nemá od 01.02.2023 stáleho všeobecného lekára pre dospelých. 

Obec iniciatívne riešila potrebu lekára priamo v obci, prostredníctvom Prešovského 

samosprávneho kraja, odboru zdravotníctva v ktorého kompetencii je aj výkon územnej 

samosprávy na úseku zdravotnej starostlivosti, avšak bez úspechu. Následne starosta obce 

vstúpil do rokovania s vedením Popradskej nemocnice a podarilo sa zabezpečiť čiastočnú 

zdravotnú starostlivosť v obci aspoň dočasne od  01.05.2023 do 31.08.2023. V uvedenom 

období bol jeden deň v týždni v obci lekár resp. lekárka zamestnaná Nemocnicou Poprad, a.s. 

Od uvedenej doby sa obec neustále snaží zabezpečiť všeobecného lekára pre dospelých, ktorý 

by vykonával svoju činnosť priamo v zdravotnom stredisku v obci. Bolo oslovených niekoľko 

lekárov, obec im predložila ponuky s tým, že v prípade potreby zabezpečí aj ubytovanie 

lekára, avšak nikto neprejavil záujme o vykonávanie lekárskej praxe v obci. 

Po opakovaných rokovaniach starostu obce prejavil záujem o zabezpečenie zdravotnej 

starostlivosti jeden krát v týždni MUDr. Adam Vojtek – všeobecný lekár pre dospelých 

a MUDr. Lenka Vačková – urologička. 
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Vzhľadom na skutočnosť, že ide o služby obyvateľom, ktoré obec považuje za dôležité 

a verejnoprospešné navrhujeme, aby s uvedenými lekármi bola uzatvorená zmluvy 

o výpožičke nehnuteľného majetku v stanovených hodinách jeden krát do týždňa 

v priestoroch zdravotného strediska obce v zmysle  čl. 17 zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Liptovská Teplička. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

OcZ schválilo 

uzatvorenie zmluvy o výpožičke nehnuteľného majetku v priestoroch zdravotného strediska 

obce v zmysle čl. 17 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Liptovská Teplička s: 

Urologickou ambulanciou e.cho Poprad, s.r.o. v zastúpení MUDr. Lenka Vačková, konateľ, 

so sídlom Levočská 5112/26B, 058 01 Poprad, IČO: 35912537, na dobu určitú, jeden deň 

v týždni, od 01.01.2025 do 31.12.2027. 

Predmetom   výpožičky   sú   nebytové   priestory   o výmere 80m2 v budove vo vlastníctve  

obce nachádzajúcej sa v k. ú. obce Liptovská Teplička na parcele č. 2478, súpisné číslo 545 

na ul. Teplickej, zapísaná na LV č. 1, vedenom na Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom 

odbore. 

Účelom výpožičky je užívanie predmetu výpožičky za účelom poskytovania zdravotnej 

starostlivosti. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  8       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  1     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Peter Géci, Jaroslav Géci, Patrik Bachleda, Anna Štrbková, Pavel Marušin, Mgr. Jana 

Smolárová, Bc. Renáta Mezovská, Marián Kondula 

PROTI: 0    

ZDRŽAL SA: 0    

NEPRÍTOMNÍ:. Ing. Juraj Smolár 

 

OcZ vzalo na vedomie 

Prehľad projektov v roku 2024, zrealizovaných, pripravovaných, alebo v procese, s ktorými 

poslancov OcZ oboznámil starosta obce Mgr. Slavomír Kopáč(viď. príloha č. 9) 

  Projekt Dotácia 

Vlastné 

zdroje SPOLU 

1 Revitalizácia trhoviska na ul. Teplická 88 314,49 540,00 88 854,49 

2 Vybavenie športových objektov - hala 66 870,00 15 574,80 82 444,80 

3 Zariadenie pre seniorov   172 594,00 172 594,00 

4 Rekonštrukcia kúrenia ZŠ s MŠ 545 598,04 28 715,69 574 313,73 

5 Odstránenie havarijného stavu na budove ZŠ       

  *strecha zelená budova školy 109 000,00   109 000,00 

  * stropy nová budova ZŠ – podklady na novú žiadosť       

6 MOPS 244 300,37   244 300,37 
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7 Kováčska dielňa - v schvaľovacom procese PSK 192 503,75 780,00 193 283,75 

8 Rekonštrukcia kotolne s využitím OZE   6 000,00 6 000,00 

9 
Výstavba fotovoltických zariadení na výrobu elektriny pre 

budovu ZŠ   6 000,00 6 000,00 

10 Kamerový systém   4 860,00 4 860,00 

11 Nákup traktora 15 000,00   15 000,00 

12 Detské ihrisko pre ZŠ s MŠ 48 000,00 6 219,00 54 219,00 

13 Fotovoltika hala   7 564,91 7 564,91 

14 
Prípravná a PD "Výstavba a modernizácia miestnych 

komunikácií v obci LT   1 500,00 1 500,00 

15 Prípravná a PD "Výstavba nájomných bytov v obci LT"   1 500,00 1 500,00 

16 Kancelária prvého kontaktu   9 000,00 9 000,00 

17 Vybudovanie novej športovej infraštruktúry 117 822,71 13 091,41 130 914,12 

18 O odpadoch v našej škole (žiada ZŠ)  8 000,43   

19 Rekonštrukcia malej infraštruktúry v obci LT 82 477,17   

20 Tanečná podlaha – neschválená     
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 Rekonštrukcia a modernizácia školy v obci LT - 

neschválená    

O 18:17 hod. starosta ohlásil 5 minútovú prestávku na prípravu udeľovaniu ďakovných listov 

pozvaným oceňovaným občanom obce pri príležitosti ich životných jubileí. 

Prestávka ukončená 18:21 hod.  

Starosta obce udelil ďakovné listy občanom: 

 Márii Černohorskej  

dlhoročnej predsedníčke ZO SZ zdravotne postihnutých, členke výboru MS SČK za 

dobrovoľnícku prácu a prínos v prospech obce 

 Jánovi Černohorskému  

za dlhoročnú činnosť v ZO SZ protifašistických bojovníkov a prínos v prospech obce 

 Márii Sakmáryovej  

za prínos v oblasti uchovávania tradícií obce 

 Štefanovi Koreňovi 

dlhoročnému predsedovi ZO SZ protifašistických bojovníkov a prínos v prospech obce 

 Štefanovi Bohunčákovi 

za dlhoročnú činnosť v ZO SZ protifašistických bojovníkov a prínos v prospech obce 

 

Na záver starostu obce Mgr. Slavomír Kopáč poďakoval všetkým prítomným za účasť 

a pozval ich na vianočnú večeru.  

Rokovanie OcZ bolo skončené o 18:26 hod.  

 

 

 

.........................................      ..................................... 

JUDr. Ľubomír Ferjančík       Mgr. Slavomír Kopáč 

     prednosta OcÚ                         starosta obce 

 

 

 

....................................... 

     Martina Milanová 

        zapisovateľka 


